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 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

 دلیل انصراف رکورددار  
فوق سنگین از مسابقات جهانی

فوق سنگین  دسته  وزنه بردار  فارس: 
دنیا دلیل انصراف خود از مسابقات جهانی 
وزنه برداری را اعلام کرد. علیرضا یوسفی 
رکورددار دسته فوق سنگین جهان در رده سنی 
جوانان و ملی پوش اردونشین جهانی تیم ملی 
بزرگسالان با بیان این مطلب که به درخواست 
خودش و با هماهنگی سرمربی و مسئولان 
فدراسیون از اردوی آماده سازی تیم ملی 
وزنه برداری اعزامی به مسابقات جهانی انصراف 
داده است، اظهارداشت: درد کمر و کتف اجازه 
ارتقا و افزایش رکورد را از من گرفته بود و در 
تمرینات خیلی اذیتم می کرد. به همین دلیل 
تصمیم گرفتم این موضوع را با سرمربی تیم ملی 
و سپس سرپرست و نایب رئیس فدراسیون 
در میان گذاشته تا با هماهنگی آنها از ادامه 
حضور در اردوی جهانی وزنه برداری انصراف 
بدهم. رکوردار دسته فوق سنگین جهان در 
رده سنی جوانان ادامه داد: روز رکوردگیری 
و قبل از شروع اردوی جهانی عزیزانی که در 
صحنه حضور داشتند دیدند که زیر وزنه از 
ناحیه کتف و کمر خیلی احساس درد داشتم. 
اما درد را تحمل کردم، چون فکر می کردم 
که موقتی است و در تمرینات با رسیدگی 
بیشتر درمان شده و ازبین می رود. اما با شروع 
تمرینات پرفشار اردویی نه تنها شرایطم بهتر 
نشد، بلکه دیدم این درد جلوی پیشرفت و 
ارتقاء رکوردی ام را هم گرفته است. یوسفی 
در پایان تاکید کرد: بعد از اینکه دیدم شرایط 
بدنی ام بهبود پیدا نمی کند، تصمیم گرفتم 
موضوع را ابتدا با سعید علی حسینی سرمربی 
تیم ملی درمیان بگذارم و بعد هم درخواست 
انصراف خود از اردوی جهانی را مکتوب خدمت 
سرپرست و نایب رئیس محترم فدراسیون 
تقدیم کردم تا آنها نیز در جریان دلیل انصرافم 

از اردوی جهانی باشند.

محمد ربیعی، سرمربی مس رفسنجان در 
خصوص شرایط این تیم در لیگ برتر صحبت 
کرد. وی در خصوص تیم ملی اعتقاد دارد 
انگلیس سخت ترین رقیب ما به نظر می رسد. 

چگونه  رفسنجان  مس  وضعیت    
است؟

در این یازدهم هفته شرایط تیم بد نبود. 
طبق برنامه ریزی مدنظر مان پیش رفتیم. با 
اینکه 6 بازی خارج از خانه داشتیم. کارشناسان 
داوری هم تایید کردند که اشتباهات داوری در 
حق تیم ما رخ داده و 8 امتیاز تا کنون از این 
مساله ضرر کردیم. اگر این امتیازات به حساب 

تیم ما می آمد قطعا جایگاه بهتری داشتیم. 
  شرایط تیم ملی را چطور ارزیابی 

می کنید؟
 با توجه به شناختی که از کی روش دارم، او از 
مینی کمپ ها برای دوران آماده سازی استفاده 
می کند. استراتژی او تدوین تمرینات برای 
آمادگی جسمانی و کوچک کردن فضاهاست. 
بخش دیگری از عملکرد تیم ما به طول 
تورنمنت به اجرای صحیح پلن ها و گیم پلن 
)برنامه بازی( بپردازند. بخش مهمی از طول 
رقابت به آمادگی ذهنی بازیکنان وابستگی 

دارد.
  B   شانس صعود تیم ملی از گروه 

چقدر است؟
نظر  به  ما  رقیب  سخت ترین  انگلیس   
می رسد. البته فوتبال در حال رشد هست 
باید واقع بینانه آن را بررسی کنیم. فکر می کنم 
قرعه امسال تیم ملی نسبت به دوره های قبل 
جام جهانی شانس ما را برای صعود افزایش داده 
است. البته هیچ تیمی از گروه را نباید دستکم 
بگیریم و ولز هم تیم سرسختی است. باید با 

آمادگی لازم مقابل رقبا ظاهر شویم. 

خارج ازمستطیل سبز

محمد ربیعی: 
 انگلیس 

 سخت ترین 
رقیب ما است

خبــــــر
ابتلای »نویر« به سرطان

سنگربان بایرن مونیخ و تیم ملی فوتبال 
آلمان اعلام کرد که به سرطان پوست مبتلا 
شده است. به گزارش بیلد، مانوئل نویر، 
سنگربان بایرن مونیخ و تیم ملی آلمان خبر 
شوک آوری برای هواداران خود داشت. او از 
ابتلایش به سرطان پوست خبر داد و نوشت: 
من به سرطان پوست مبتلا شده ام و به 
همین خاطر سه بار عمل جراحی کرده ام که 
خوشبختانه هر سه موفقیت آمیز بوده است. 
او ادامه داد: باتوجه به اینکه همواره در اردوها 
شرکت می کنم باید به خوبی صورتم را در 
برابر آفتاب حفظ کنم و این کار من را مشکل 
می کند. روزنامه بیلد اعلام کرد که نویر هیچ 
مشکلی برای حضور در جام جهانی ندارد 
 و می تواند ژرمن ها را در این رقابت بزرگ 
همراهی کند. این دروازه بان باتجربه به خاطر 
آسیب دیدگی دیدارهای اخیر بایرن مونیخ را 
از دست داد و اخیرا به تمرین تیم اضافه شد 
تا در بازی بعدی بایرن در بوندسلیگا بتواند به 
میدان رود. بایرن مونیخ در غیاب نویر نتایج 
درخشانی در لیگ قهرمانان اروپا به دست 
آورد و توانست مقتدرانه و به عنوان تیم 

نخست راهی مرحله بعد شود. 

بازیکنان به مربیان خوب نیاز دارند 

   تقدیر 
محمد اسفندیارپور، مدیرعامل گل گهر سیرجان 
از امیرقلعه نویی به مناسبت روز جهانی مربی، تجلیل 
به عمل آورد. امیرقلعه نویی، به عنوان پرافتخارترین 

مربی لیگ برتر فوتبال ایران شناخته می شود.

    اثبات 
 اریک چوپو موتینگ، مهاجم باتجربه بایرن مونیخ، 
به خوبی جای لواندوفسکی را در ترکیب بایرن مونیخ 
پر کرده و او برابر اینتر نیز یکبار دیگر ارزش های خود 

را به اثبات رساند.

           ادای احترام  
مهدی تاج به همراه منصور قنبرزاده و خداداد 
افشاریان،  با حضور در گلزار شهدای کرمان بر سر مزار 
شهید سلیمانی حاضر شد و به مقام والای سردار دل ها 

ادای احترام کرد.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: مدافع تیم ملی فوتبال ایران می گوید: در جام  
جهانی همه تیم ها به دنبال این هستند که بهترین عملکرد را 
داشته باشند. مرتضی پورعلی گنجی درباره شرایط تمرینات 
تیم ملی فوتبال ایران اظهار کرد: جام  جهانی ویترین است و 
برای همه تیم ها جای بزرگی است. امیدوارم با تمرینات خوبی 
که انجام می دهیم به هدف اصلی تیم که همان صعود از گروه 
است دست پیدا کنیم. وی درباره اینکه چقدر امیدوار است که 
برای تیم ملی بازی کند هم گفت: بازی کردن برای تیم ملی 
در جام جهانی آرزوی هر بازیکنی است. او درباره شانس تیم 
ملی برای صعود از گروه در جام جهانی افزود: در جام جهانی 
همه تیم ها به دنبال این هستند بهترین عملکرد را برای پرچم 
کشورشان داشته باشند و برای پیروزی تلاش کنند. ما هم 
همانطور که نشان دادیم همه با جان و دل باز می کنیم. شاید 
از نظر کیفی با بازیکنان اروپایی متفاوت باشیم و در سطح آنها 
نباشیم اما همه تلاشمان را می کنیم که مقابل آنها بایستیم. 
انگلیس، آمریکا و ولز تیم های خوبی هستند و امیدوارم 
با تدارکی که می بینیم بتوانیم خوب کار کنیم و با تمرکز 
بالا مقابل این تیم ها نتیجه خوبی بگیریم. پورعلی گنجی 
همچنین گفت: در سال ۲۰۱8 بازیکنان همه جوان بودند و 
پختکی کامل را نداشتیم اما الان بازیکنان با تجربه تر شده اند. 
کیفیت الان ما بهتر از تیم دوره قبل است. بازی های ساده ای 
نداریم و بازی ها سخت است اما صعود از گروه امکان پذیر 
است. این قول را به نمایندگی از همه بازیکنان می دهم که 

سرمان را برای تیم ملی کشورمان بگذاریم. 

 چند هفته اخیر که مسابقات لیگ برتر در روزهای پنجشنبه 
و جمعه برگزار می شد، بازیکنان منتخب به اردوی تیم ملی 
دعوت می شدند تا ریکاوری و بدنسازی زیرنظر کی روش 
برگزار شود. انجام تمرینات کوتاه مدت یکی، دو روزه تیم ملی 
به این دلیل بود که کی روش زیاد تمرینات بدنسازی مربیان 
تیم های کشورمان را قبول ندارد. کی روش از تمرینات ۱6 
لژیونری که خارج از فوتبال ایران فعالیت می کنند، اطمینان 
خاطر دارد. بر همین اساس هم اکنون لیست اسامی تیم ملی 
برای شرکت در جام جهانی مشخص است؛ ۹۵ درصد لژیونرها 
و ۵ درصد هم نفراتی از لیگ برتر در لیست کی روش حضور 
دارند. اردوها با ظرفیت 8 ملی پوش اصلا به خاطر کارهای 
تاکتیکی نیست، به همین منظور اردوهای بدنسازی غالبا 
چند نفره و محدود در کمپ تیم های ملی برگزار می شود تا 
کی روش با تمرینات خودش، بازیکنان منتخب لیگ برتر را از 
نظر شرایط فیزیکی و جسمانی برای رقابت های جام جهانی 
آماده کند. چون با 8 نفر حاضر در اردو که نمی شود کارهای 
تاکتیکی و گروهی انجام داد. در خصوص دریافت مشاوره 
یا نظرخواهی  از اعضای کمیته فنی باید بگویم  فدراسیون 
فوتبال اعضای کمیته فنی تیم های ملی را برکنار نکرده 
است و ما هم که استعفا نداده ایم، اما بعداز حضور کی روش در 
تیم ملی به شخصه مصاحبه های انتقادی از حضور مجدد این 
مربی داشتم و این مصاحبه ها به گونه ای استعفایم از کمیته 
فنی بود.  مخالفت کمیته فنی با حضور مجدد کی روش در 
تیم ملی به خاطر رفتارهای نامناسب این مربی در طول 8 سال 
با مسئولان بود که نگاه از بالا به پایین به فوتبال و ورزش ایران 
داشت. البته تجربه نشان داده است که بازیکنان فوتبال ایران 
باید یک مربی خوب مثل کی روش داشته باشند. در هیچ 
دوره از رقابت های جام جهانی، تیم ملی فوتبال ایران به این 
اندازه لژیونر نداشته است. بازیکنانی که در فوتبال اروپا بازی 
می کنند با تجربیات و اعتماد به نفسی که در رقابت های خارج 
از ایران به دست آورده اند و می توانند در جام جهانی ۲۰۲۲ 

قطر به تیم ملی ایران کمک کنند.

 پیروزی »استقلال« مقابل »نساجی« 

اولین جام »ساپینتو« 

سال  پنجم
شماره   1408

آرمان ملی: دیدار سوپرجام فوتبال کشورمان در کرمان بین ۲ 
تیم استقلال و نساجی برگزار شد که در نهایت شاگردان ساپینتو 

موفق به پیروزی در این دیدار و کسب جام شدند. 
  گزارش بازی 

روزگذشته تیم فوتبال استقلال و نساجی مازندران در 
سوپرجام فوتبال در ورزشگاه شهید باهنر کرمان از ساعت ۱6 
رودرروی یکدیگر قرار گرفتند. توپ و زمین تا دقیقه ۵ بازی 
در اختیار استقلالی ها بود. با خطای بازیکن نساجی درگیری 
بین بازیکنان دو تیم به وجود آمد. بازی به دقیقه ۲۰ رسید و 
تنها استقلال توانسته موقعیت خطرناک ایجاد کند. شاگردان 
مطهری توان نزدیک شدن به دروازه استقلال را نداشتند، قائدی 
برای گلزنی تلاش زیادی انجام داد. نخستین موقعیت خطرناک 
نساجی پس از ۴۰ دقیقه به دست آمد. یک دقیقه وقت اضافه 
برای نیمه اول در نظر گرفته شد و در نهایت این نیمه با تساوی 
بدون گل تمام شد. در نیمه دوم کلانتری به دلیل مصدومیت از 
بازی به بیرون رفت، گل نخست بازی در اوایل نیمه دوم توسط 
مطهری زده شد. آبی ها با وجود اینکه جلو بودند، توپ و میدان را 
هم در اختیار داشتند. به دلیل حضور تعدادی هوادار در ورزشگاه 
بازی دقایقی متوقف شد. در این نیمه نساجی همان یک موقعیت 
را هم نداشت. داور 6 دقیقه وقت اضافه در نظر گرفت. رضاوند 
برخوردی با حقیقی داشت که باعث شد دروازه بان نساجی 
احساس ناراحتی کند، حقیقی پس از پنج دقیقه از زمین بلند شد 
تا بازی را ادامه دهد. شاگردان مطهری کمی دیر به فکر گلزنی 
افتادند، بازی پر تنش دنبال شد و در نهایت استقلال با نتیجه یک 

بر صفر نساجی را از پیش رو برداشت. 
  ساپینتو چه گفت؟

ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال پس از پیروزی تیمش 

مقابل تیم نساجی و قهرمانی در سوپرجام فوتبال ایران اظهار 
کرد: بابت نتیجه خوشحالم. تیم حریف را کاملا کنترل کردیم. 
یک گل زدیم و بازی را با پیروزی پشت سر گذاشتیم. بردن اولین 
سوپرجام برای استقلال رقم خورد. به بازیکنان گفتم که ما 
تاریخ ساز خواهیم بود. لایق این مساله بودیم و سخت کار کردیم. 
در چند جبهه داشتیم می جنگیدیم و پاداش خود را گرفتیم. او 
ادامه داد: ارسلان بیرون از تیم بود و قهرمان تیم شد. این فوتبال 
است. نباید خسته شوی. این پیام من برای همه بازیکنان است. 
اگر تسلیم شوی، انتخابی برای سرمربی نخواهی بود. ارسلان 
کار کرد و او را به تیم برگرداندم. یک پیروزی خوب را به دست 
آوردیم. فرصت برای بازیکنان وجود خواهد داشت. باید از فرصت 
استفاده کرد. مطهری از فرصت خود استفاده کرد و به کار خود 
ادامه داد. ارسلان یک درس بزرگ برای همه بازیکنان است که 
تسلیم نمی شوند و منتظر فرصت هستند. او درباره احساساتش 
پس از قهرمانی گفت: چند ماه سخت را داشتیم و خیلی سختی 
کشیدیم. جریمه من واقعا عادلانه نبود. این نتیجه جنگ و 
کارکردن ما بود. از وقتی به استقلال آمدم، خواستم جام ها را 
ببرم. این اولش است و امیدوارم که بیشتر ببریم. برای هواداران 
استقلال خوشحال هستم و باعث تاسف است که هواداران در 
استادیوم نبودند. ساپینتو درباره نحوه برگزاری بازی در کرمان 
گفت: استادیوم برای سوپرجام خوب نبود. سه گزینه بهتر برای 
این بازی داشتیم اما در نهایت این استادیوم انتخاب شد. سرمربی 
استقلال درباره تعطیلات لیگ برتر اظهارکرد: این برای همه 
تیم ها یکسان است. وقتی شما روی فرم هستید، دوست دارید 
ادامه دهید اما مسابقات جام جهانی در پیش است و این زندگی 
است. این تعطیلات در اواسط لیگ است و سعی می کنیم خود را 
سازگار کنیم و قوی تر شویم. سرمربی استقلال درباره برنامه شروع 

مجدد استقلال برای تمرینات ادامه داد: چند روز برای بازیکنان 
تعطیلات در نظر گرفتم. تغییرات مدیریتی برنامه های ما را عوض 
کرد و ما سعی می کنیم این مساله را حل کنیم. ساپینتو در پایان 
گفت: من یک خارجی در کشور شما هستم. بخش کوچکی از این 
برد را به تمام مردم ایران که در مشکلات هستند تقدیم می کنم 
و امیدوارم که خوشحال باشند. من مردم ایران را دوست دارم و 
این مهم است که مردم زندگی سرشار از خوشحالی داشته باشند. 

  صحبت های مدیرعامل 
مدیرعامل باشگاه استقلال تصمیم دارد بابت قهرمانی این 
تیم در سوپرجام سه برابر گذشته به آبی پوشان پاداش بدهد. 
علی فتح ا...زاده پس از پیروزی استقلال مقابل نساجی در دیدار 
سوپرجام اظهارداشت: هواداران استقلال شایسته این جام بودند 
و این جام تقدیم به صفا و وفای همه هواداران مان. به شخصه از 
سرمربی، کادر فنی و بازیکنان تیم تشکر می کنم. این جام متعلق 
به همه آبی های ایران و کره زمین است. وی در واکنش به این 
موضوع که پاداش قهرمانی استقلالی ها چقدر است، تصریح 
کرد: من به رختکن رفتم و به اعضای تیم گفتم که هر چقدر در 
گذشته برای پیروزی  های شان پاداش می گرفتند من سه برابر آن 
را پاداش می دهم.  مدیرعامل باشگاه استقلال در ادامه افزود: من 
به تمام اعضای تیم خسته نباشید گفتم و ان شاءا... سرمربی تیم ما 
به تعطیلات برود، استراحت کند و برگردد و آماده شود. ما دو جام 
دیگر داریم که هنوز باقی مانده است و امیدوارم بتوانیم حداقل 
یکی از آن جام ها را هم بگیریم. فتح ا...زاده راجع به اینکه اعضای 
تیم نساجی به حضور تماشاگران اعتراض داشتند و گفتند بازی 
برابر نبوده است، گفت: تماشاگران نساجی بیشتر به ورزشگاه آمده 
بودند، چون آنها گفته بودند که لیدرهای شان را هم می آورند، ولی 

ما نتوانستیم لیدرهای مان را به ورزشگاه بیاوریم. 
 نظر تاج 

مهدی تاج در حاشیه بازی سوپرجام در کرمان اظهارداشت: 
بازی بسیار خوبی برگزار شد و اتفاق خوبی که افتاد برگزاری 
سوپرجامی بود که باید برگزار می شد. این کار باید برگزار می شد 
و خوشحالم که با یک برنامه ریزی خوب قبل از جام جهانی این 
بازی برگزار شد. ما نگران تیم ملی بودیم که برگزاری این بازی 
ممکن بود مشکلاتی را به وجود بیاورد و برنامه ریزی تیم ملی را 
برهم زند، اما با توجه به جلساتی که کی روش سرمربی تیم ملی 
داشتیم، قرار بر این شد که این بازی قبل از جام جهانی برگزار 
شود. وی در خصوص حواشی به وجود آمده در خصوص برگزاری 
سوپرجام بیان داشت: کمیته داوران و سازمان لیگ و تمام 
ارکان برگزاری مسابقات باید به سمتی بروند که وقتی حرفی 
می زنند فصل الخطاب باشد و آن را انجام دهند. البته این را هم 
باید بگویم که سازمان لیگ باید تمام هماهنگی های لازم را قبل 
از برنامه ریزی با باشگاه ها را داشته باشد و حرفی را که بعد از 
تصمیم گیری می زند باید اجرا شود. من هم پای این صحبت بودم 
که به سازمان لیگ اعلام کردم وقتی حرفی را زده اید باید پای آن 
بایستید و سوپرجام را برگزار کنید. به نظر من زمین بازی خوب 

بود و تمام امکانات لازم برای برگزاری این بازی فراهم بود.  

»علیرضا دبیر« در مراسم تقدیر از تیم های ملی ضمن 
تشکر از اسپانسر تیم های ملی کشتی اظهارداشت: همراه اول 
رفیق روزهای بد ما بوده، زمانی که من آمدم اسپانسر قبلی 
به هر دلیلی ساختمان را تحویل نداد، زمین مفت به آنها 
داده بودند. اسپانسر قبلی رفاقت یک طرفه با کشتی داشت. 
زمانی که ما هیچی نداشتیم همراه اول همراه ما بود. وی ادامه 
داد: برای یکسری قهرمانان ما شرایط بدی درست می کنند، 

من اجازه نمی دهم کشتی گیر ما پایش را کج بگذارد. دبیر با 
اشاره به فضای فعلی جامعه خاطرنشان کرد: رحمان عموزاد 
کارش کشتی گرفتن است، ما در همه حوزه ها کارشناس 
نیستیم باید در حوزه ای که تخصص داریم حرف بزنیم. چه 
معنی دارد بچه های ما در حوزه ای که تخصص ندارند صحبت 
کنند. باید در حوزه کشتی حرف بزنند اصلا شرعا مشکل دارد 
۲۴ ساله در مورد چیزی که نمی داند حرف بزند. تا  بچه ۲3 ـ

روزی که کشتی می گیرید فقط به کشتی فکر کنید، خانواده 
و تغذیه تان کشتی باشد نگذارید به فضای حاشیه ای شما را 
ببرند، کشتی گیر تا وقتی سرش پایین باشد مدال می گیرد. 
وی تصریح کرد: برخی ها یادشان رفته است من هم فنی بلدم، 
حتما بعد از این بیشتر به مسائل فنی ورود می کنم. دبیر در 
خاتمه گفت: من خودم جرأت نمی کنم بعد از این همه کار، 
تحلیل سیاسی بکنم. شما باید به دنبال افتخارآفرینی در عرصه 
بین المللی باشید. کشتی برای قشر سیاسی خاص نیست و 
برای آحاد مردم ایران است. خواهشم این است مدیریت کنید. 
رحمان عموزاد فضای مجازی نبود در بیست سالگی قهرمان 

جهان شد و الان هم ازدواج کرده است.

 علیرضا  دبیر: 

برخی ها یادشان رفته، من هم فنی بلدم!

منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراسیون 

 ناراحتی »کی روش« خارج از اختیارات فدراسیون است
نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال گفت: ناراحتی کارلوس 
کی روش از وضعیت دو مدافع تیم ملی خارج از اختیارات 

فدراسیون فوتبال است.
  ناراحتی کی روش 

منصور قنبرزاده در  خصوص ناراحتی کی روش از غیبت 
کنعانی زادگان و خلیل زاده و بازگشت این دو بازیکن به 
تیم باشگاهی شان عنوان کرد: این دو بازیکن تحت قرارداد 
باشگاه شان در قطر هستند و طبق مقررات فیفا حدود 8 روز 
قبل از مسابقات جام جهانی، باشگاه ها می توانند بازیکنان شان 
را  مرخص کنند. لیگ  قطر برگزار نمی شود ولی این باشگاه 
این دو بازیکن را مرخص نکرد. رئیس فدراسیون در حال 
رایزنی است که این دو بازیکن هرچه زودتر در تمرین تیم ملی 

شرکت کنند.
  رضایت از تیم ملی 

نایب  رئیس دوم فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال که 
از شرایط تیم ملی رضایت دارید؟ خاطرنشان کرد: ناراحتی 

کی روش از وضعیت دو بازیکن تیم ملی، خارج از اختیارات 
فدراسیون فوتبال بود و ترخیص بازیکنان طبق مقررات فیفا 
انجام می شود ولی آنچه که در خصوص امکانات بوده در اختیار 
سرمربی تیم ملی قرار گرفته و مشکل خاصی نداشتیم. قنبرزاده 
در واکنش به این موضوع که ناراحتی کی روش به دلیل این بوده 
که پس از سفر به قطر و رایزنی با مسئولان باشگاه الاهلی دو 
مدافع تیم ملی نتوانستند در تمرینات تیم ملی شرکت کنند، 
یادآور شد: اختیار باشگاه الاهلی با خودش است و الزامی 
نداشته که دو بازیکن را ترخیص کند ولی رایزنی هایی شده که 

کنعانی زادگان و خلیل زاده به تمرینات تیم ملی اضافه شوند.
  سرخابی ها 

وی درباره نگرانی هایی که در خصوص حضور استقلال و 
پرسپولیس در آسیا وجود دارد، گفت: این دو باشگاه مشکلاتی 
به لحاظ حقوقی و بدهی های انباشته  داشتند. به صورت ویژه 
کار می شود و دو باشگاه هم همکاری می کنند و کمیته صدور 
مجوز حرفه ای مکررا جلساتی برگزار می کند تا این نواقص 

برطرف شود. بخشی از این مشکل در اختیار فدراسیون فوتبال 
است که تمام و کمال پای کار هست و دو باشگاه هم خیلی فعال 
پای کار هستند. یک مقدار بحث مالکیتی این دو باشگاه است 
که باید از طریق مقامات بالاتر از وزارت ورزش و در سطح هیات 

وزیران حل و فصل شود.
  جلسه با مدیرعامل 

نایب  رئیس دوم فدراسیون فوتبال در خصوص برگزاری 
جلسه با مدیرعامل باشگاه استقلال خاطرنشان کرد: در 
قضایای بدهی هایی که این باشگاه دارد، قراردادی با سازمان 
لیگ داشتند و قبل از مدیریت بنده بود که این قرارداد به مشکل 
خورده است. جلسه خوبی داشتیم و سعی می کنیم با مذاکره و 
تفاهم راهکاری پیدا کنیم که هم مفاد قرارداد به لحاظ حقوقی 
رعایت شود و هم اینکه مشکل را حل کنیم. اصلا تمایل نداریم 
مشکلات فوتبال را به دعاوی بکشانیم چون در شأن باشگاه 
استقلال و سازمان لیگ نیست. از طرف دیگر هم ما یک الزام و 

تکلیف داریم و باید انجام شود.
  شانس صعود 

وی در پایان در پاسخ به این سوال که تیم ملی در جام جهانی 
چقدر شانس صعود خواهد داشت؟ گفت: فوتبال غیرقابل 
پیش بینی است. اگر تیم ملی تمرکز و آرامش داشته باشد 

شانس صعود از گروه مان را خواهیم داشت.

 بیــن المــلل
ژاوی، سرمربی بارسلونا بعداز پیروزی برابر ویکتوریا 
پلزن و راه یابی به لیگ اروپا تاکید کرد که قهرمانی در این 
رقابت را با آبی اناری ها می خواهد. به گزارش مارکا، بارسلونا 
در دیدار برگشت برابر ویکتوریا پلژن با نتیجه ۴ بر دو به 
پیروزی دست پیدا کرد تا با قرارگرفتن در رده سوم سهمیه 
لیگ اروپا را به دست آورد. ژاوی در نشست خبری بعد از 
بازی گفت: در نیمه نخست خوب بودیم اما در نیمه دوم 
اشتباهات بدی داشتیم و حریف فرصت  های را روی دروازه 
ما خلق کرد. می دانستیم که ویکتوریا پلژن حریف سرسختی 
برای ما خواهد بود. از عملکرد تیم در کارهای هجومی 
راضی هستم اما در دفاع خوب نبودیم. او ادامه داد: در لیگ 

قهرمانان اروپا خوب نبودیم و نتوانستیم در 
کارهای هجومی انتظارات را برآورده کنیم 
این درحالی است که اینتر و بایرن مونیخ در 
کارهای هجومی بهتر بودند و همین باعث 
شد تا راهی دور بعد شوند. ما راهی لیگ 
اروپا شدیم و باید بگویم که قهرمانی در  

این رقابت را می خواهیم و از مدعیان 
اصلی این جام خواهیم بود. ما وارد 
یک چالش جدید شده ایم و سخت 

برای رسیدن به هدف خود 
تلاش خواهیم کرد. ژاوی درباره 
فرانک کسیه افزود: او از ناحیه 
زانو مشکل داشت با این حال در 
پس گرفتن توپ و درگیری ها 

دو نفر خوب بود. کاسادو هم عملکرد 
بسیار خوبی داشت و به او علاقه 
زیادی دارم. او درباره احتمال 
قرار گرفتن پیکه در فهرست 
اسپانیا برای جام جهانی گفت: 
فهرست اسپانیا سری است و 
در هر حالت به تصمیم انریکه 
گذاشت.  خواهیم  احترام 
من نمی توانم در این زمینه 

اظهارنظر کنم.


